
Afstemmingsoverleg (toek. Auditcommissie )
23 januari ’17 om 18.00 uur
Aanwezig raad: Mülder (vz), Lensselink, Van den Brink, Krameren Anten. Schutte (griffier/verslag)
Aanwezig gemeente: Dragt, Luchtenburg, Woltjer, De Brouwer. 
Aanwezig accountant EY: Drost en Smit
Aanwezig RKC: Ine van de Vliert

Besluitenlijst / beknopt verslag

1. Opening – Bij opening maakt voorzitter Mülder melding van dubbelrol 

2. Agenda vastgesteld

3. Bespreking managementletter
Vragen aan accountant
IC, dreigt niet een overkill aan regels  - Drost licht toe dat in Leusden is de IC 
inhoudelijk goed op orde is, maar dat  eisen en voorwaarden IC steeds verder 
toenemen. Het is voor gemeente van omvang Leusden niet haalbaar om functies 
dubbel uit te voeren, een onafhankelijk controleur in dienst te hebben (met het niveau 
van een register accountant).
Dreigt een herhaling van controlejaar 2015 (sociaal domein en  PGB’s)?
Drost geeft aan dat aanbeveling Larikslaan 2 is opgepakt. Het format voor afrekening 
2016 is nu bekend. Afhankelijkheid ligt bij zorgleveranciers. Deel van 2015 is nog niet 
afgerekend. Dit is meegenomen in balanspositie, afrekening met Amersfoort volgt. 
Dubbele controles, hoe te voorkomen?
Drost geeft aan dat accountant altijd dit recht voorhouden voor extra controles. 
Accountant neemt verantwoording over van de verbonden partij, dus zullen reviews 
(en dus dubbele controles) noodzakelijk blijven. Dit speelt voor Leusden alleen bij 
GLBT omdat de belastingopbrengsten van GLBT in onze jaarrekening worden 
verantwoord.
Soft controls? – Accountant kan niet volledig steunen op  soft controls maar neemt 
ze wel mee.

Vragen aan college
Capaciteitsprobleem? College geeft aan dat bezetting financiële administratie op orde 
is.  Probleem zit bij interne controle. Nieuwe regels vragen om extra capaciteit en 
controles. Daarvoor wordt nu ingehuurd. Tevens kondigt Dragt aan dit probleem voor 
te leggen aan VNG. De leden auditcommissie stellen voor dit te doen in BPLN-
verband.  
Contractregister is er nog niet omdat gewacht of in het archiefsysteem dat nu 
ingevoerd dit opgenomen kan worden. Als dat niet kan, zal er naar een andere 
oplossing gezocht worden. Er is inmiddels wel een werkgroep gestart voor de 
invoering van een contractenregister. 
 
Toezeggingen en planning:
- Door Kerstvakanties is aanlevering IC/managementletter blijven steken, dit moet 

beter bewaakt worden. Raad had nu te weinig tijd om he te bekijken. 
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- EY geeft aan haar controle van de jaarrekening pas na  6 juni kunnen afronden. 
Het college geeft aan dat de jaarrekening pas na 15 mei afgerond kan worden 
omdat dan de cijfers uit Amersfoort bekend zijn.. Dit knelt. Erik Luchtenburg laat 
ambtelijk planning uitwerken uitgaand van twee scenario’s: 
1. Volledige jaarrekening, maar wordt pas kort voor de raadsvergadering 
aangeleverd; 
2. Doorsturen van onderdelen die al eerder gereed zijn. Het college zal deze 
planning aanleveren in een memo aan de raad. 

4. Rekenkamercommissie
Dhr. Merriënboer spreekt in en stelt voor onderzoek te doen naar het onderhoud 
openbare ruimte. De commissie acht dit verzoek een jaar te vroeg.
Ine van de Vliert geeft aan dat op dit moment het doorwerkingsonderzoek regionale 
samenwerking wordt gehouden. Afronding in maart. Behandeling in april.

Naar aanleiding van bespreking jaarplan RKC Vallei en Veluwerand 2017 is de 
onderstaande shortlist vastgesteld voor de onderzoeksagenda 2017. Bespreking in 
volgende auditcommissie (juni 2017).

Shortlist:
- Digitale veiligheid (anders dan rapport Hoffman?)
- Risicomanagement in Sociaal Domein (Ine van de Vliert stuurt opzet onderzoek 

Barneveld).
- Privacy
- Onderzoek naar output leveranciers in relatie tot contractregistratie
- Effect, doelmatigheid subsidies.

5. Rondvraag / Wat verder ter tafel komt
Griffie stelt voor om de regels en afspraken over de werkwijze van de Auditcommissie 
nog voor de zomer te formaliseren. 

6. Sluiting
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